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Protokoll från pensionärsrådets sammanträde 2008-05-12 
 
 
Ledamöter Barbro Karlsson, ordförande PRO Tallkrogen/Gubbängen 
 Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 
 Bror Lord PRO Farsta 
 Gun Forss PRO Farsta strand 
 Kerstin Holmgren SPF Sköndal 
   
Ersättare Inga Lill Lindgren PRO Hökarängen 
 Ingrid Klingberg PRO Sköndal 
 Solveig Ahlbom SPF Farsta 
 Sture Simonsson SPF Sköndal 
   
Förhinder Mary Andersson PRO Farsta 
   
Tjänstemän Ingrid Friberg avdelningschef 
 Pia Sundqvist nämndsekreterare 
 
 
 
 
Justeras:   
 
  Barbro Karlsson, ordförande 
 
 
 
 
Justeras:   
 
  Stig Åström, vice ordförande 
 
 
 
 
Sekreterare:  
 
  Pia Sundqvist 
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Barbro Karlsson 
och vice ordförande Stig Åström. Justering sker onsdag 14 maj. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokoll från rådets sammanträde 2008-04-14 anmäldes. 
 

§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet 2008-04-24 
Inget fanns att rapportera. 
 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet 2008-05-22 
Ärende nr 3: Nominering till kvalitetsutmärkelsen i Stockholms stad 2008 
Stig Åström framförde att han till fullo stödjer nomineringen av enheten 
för boende och boendestöd (inom avdelningen för stöd och service till per-
soner med funktionsnedsättning). I detta instämde Bror Lord. 
 
Ärende nr 5 och 6: Uppföljning av ramavtal om enstaka platser och sta-
dens vård- och omsorgsboende för äldre – Edö ålderdomshem respektive 
Edö servicehus 
Rådet framförde till förvaltningen att det av första sidan i de båda ärende-
nas bilagor bör framgå att de båda enheterna även har boende från Farsta 
stadsdelsområde. Rådet beklagade att det tar så lång tid att hitta fungerande 
rutiner när det gäller dokumentationen och uttryckte förhoppningen att de 
aviserade åtgärdsplanerna ska innebära en förbättring på det området. 
 
Ärende nr 10: Redovisning av projekt inom förvaltningen åren 2006-2008 
Rådet konstaterade återigen att det pågår väldigt många projekt och fråga-
de hur resultaten kommer att föras in i den ordinarie verksamheten. Man 
tog också upp projektet Anhörigstöd, som inte har kunnat utvecklas enligt 
plan på grund av problem att hitta en lämplig lokal för samarbetet med oli-
ka frivilligkrafter. Avdelningschef Ingrid Friberg berättade att det kommer 
att finnas nya projektmedel att söka nästa år och att förvaltningen därför 
kommer att se över vilka projekt som skulle kunna vidareutvecklas och få 
en fortsättning. Ingrid återkommer med mer information om detta vid ett 
senare tillfälle. 
 
Stig Åström påpekade att samarbete med frivilligkrafter även lyfts fram 
som angeläget av Stockholms stad och att det därför borde övervägas om 
en del av kommande projektmedel skulle kunna gå till dessa fristående or-
ganisationer, för att göra det möjligt för dem att utveckla sin del av samar-
betet med staden. 
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Ärende nr 12: Tertialrapport 1 2008 
Ingrid Friberg redogjorde kortfattat för tertialrapporten, främst avseende 
området äldreomsorg. 
 
Ärende nr 18: Stadsrevisionens årsöversikt 2007 
Rådet noterade tacksamt revisorernas information att äldreförvaltningen 
planerar en årligen återkommande utbildning för biståndshandläggare. Ing-
rid Friberg meddelade att rådet kommer att få mer information om de nya 
riktlinjerna för biståndsbedömning vid sitt möte i augusti eller september.  
 

§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för äldreomsorg  
 Ingrid Friberg informerade om följande: 
 
Helgavlösning för anhöriga genom tillfälligt boende på Postiljonens vård- 
och omsorgsboende. Satsningen inleds den 16 maj och kommer att pågå 
fram till årsskiftet. Kriteriet för att kunna utnyttja tjänsten är att man har ett 
biståndsbeslut om dagverksamhet med demensinriktning. Ingrid bad rådet 
hjälpa till att marknadsföra tjänsten inom sina respektive organisationer. 
 
Sommarutflykter för invånare över 65 år. Dessutom ordnar hemtjänsten re-
sor för sina brukare och även för anhörigvårdare. 
 
Upphandling pågår avseende inköp och distribution av dagligvaror. Stig 
Åström och Bror Lord följer processen på uppdrag av pensionärsrådet. 
 
Inom kostprojektet, som tidigare har fokuserat på föreläsningar för perso-
nalen, genomförs nu även hembesök – kostekonomen följer med persona-
len hem till brukarna för att kunna ge konkreta råd på plats. 

 
 
§ 6 Övriga frågor  

Rådet tog återigen upp frågan om förtroenderåd och beklagade att förvalt-
ningen fortfarande inte har lyckats få till stånd fungerande förtroenderåd 
vid vård- och omsorgsboendena Postiljonen och Edö. Ingrid Friberg lova-
de omgående ta upp saken med berörda chefer. 
 
 
 

 


